4 DAYS 3 NIGHT BANGKOK (2 NIGHT) & HUA HIN (1 NIGHT) LAND TOUR PACKAGE

4天3夜曼谷(2晚)&华欣(1晚)陆地游配套 **VALIDITY TILL 31 OCTOBER 2019**

Can be Arrange Halal Meal or Vegetarian Meal during the tours: Surcharge Apply

Day 1 第一天 Singapore 新加坡

Bangkok 曼谷

Choice Of Hotel in Bangkok 自选住宿于曼谷酒店

(No Meal) (不包餐)

Upon arrival at Bangkok Airport, you will be met by our local representative and transferred to your hotel for check in - free at leisure 抵达曼谷, 由专人接机, 前往曼谷酒店。登记入住酒店 - 自由活动

Day 2 第二天 Bangkok 曼谷

Hua Hin 华欣

Hotel in Hua Hin 住宿于华欣酒店 (Breakfast / Lunch / Dinner) (早餐/午餐/晚餐)

After hotel breakfast, we will transfer to visit Damneon Saduak Floating Market (Include boat ride) [One of the most famous floating markets in Thailand], Maeklong Raiway market [This is a unique market that is held every day literally on the rail tracks]. After that transfer to Hua Hin continue to visit Swiss Sheep Farm [in place of the ancient dream of those who seek it. Come in contact with the atmosphere of a farm in a valley surrounded by the love that surrounds you with warmth, style European country. Farms that will take you time to dream again], Santorini Park [a romantic little greek style leisure park], Tour continue to visit Hua Hin Night Market [where you can get large variety of products]. (Remark: Train arrival scheduled is subject to change without prior notice)

早餐后,前往参观**丹嫩莎朵水上市场(含游船**)[最有名出镜率最高的水上市场,号称泰文化的"水上主题公园"有超过100年的历史,但现在旅游商 业化气息浓]。**美功铁路市场**[这是一个独特的市场,每天都有一列火车会从市场中穿过]。行程将继续前往**华欣**参观**瑞士绵羊牧场**[是一个远离 繁华和热闹的好地方,在这里你可以近距离触摸可爱的绵羊,体验喂绵羊吃草,喝奶和了解绵羊的生长过程],**圣托里尼主题公园**[这是一个浪漫的 小希腊风格的休闲公园]。**华欣夜市**[集各式各样的泰式小吃还有小商品]。**(火车抵达时间不确定或如有更改视当时状况而定,恕不能提前通知)**

Day 3 第三天 Hua Hin 华欣

Bangkok 曼谷

Choice Of Hotel in Bangkok 自选住宿于曼谷酒店

(Breakfast / Lunch / Dinner) (早餐/午餐/晚餐)

After hotel breakfast, we will transfer to visit What Huay Mngkol Temple [This Buddhist temple is home to the world's largest statue of Luang Phor Thuad, a legendary southern Thai monk revered for his enlightenment and ability to perform miracles]. Hua Hin Old Train Station [Hua Hin's station is one of the oldest in Thailand]. The Venezia [Is the newest theme shopping and attraction village in Hua Hin - Include Entrance Fee only]. After lunch, Proceed return back to Bangkok. Then Shopping stop at GEM factory & Honey Bee Farm, Shopping Paltinum Mall, Then evening time Enjoy shopping experience at the newest Asiatique Riverfront (There is an expansive open-air mall with river views and cutting-edge festival market and living museum" concept. fusing shopping, dining, culture and colonial-style architecture, it offers a pleasant experience for those is seach of style and sophistication.

早餐后,前往参观Huay Mngkol 寺庙 [这个佛教寺庙是家庭对Luang Phor Thuad的世界的最大的雕象,传奇于南部的泰国修士被崇敬他的启示和能力 执行奇迹]。**华欣老火车站**[泰国最古老的火车站之一]。威尼斯购物市场[威尼斯是华欣最新吸引力的主题购物商场一包括入场费]。午餐后, 行程 将返回曼谷,前往**购物站参观宝石工厂、蜂蜜工厂,白金购物商场**,大概傍晚过后,您可以在最新的泛亚风情 Asiatiatique **河滨夜市购物体验**[經 過了精心規畫的Asiatique,落寞的码头改造成一个漂亮的大型夜市,不但保存了码头和仓库旧有的建筑风格以及保留了历史的原貌并且添加了新 颖时尚的设计和规划,给予了这个地方一个全新的生命,再重新設計包裝,搖身一變為集合玩樂於一身的觀光夜市。

Day 4 第四天 Bangkok 曼谷

Singapore 新加坡

(Breakfast) (早餐)

After breakfast, free at leisure until transfer service to Bangkok Airport for your flight back to Singapore.

早餐后,自由活动后送往至曼谷机场乘搭客机回返新加坡。



















Main: 5001 Beach Road, #01-24 - 26 Golden Mile Complex, Singapore 199588

Branch: Blk 221 Boon Lay Place, #02-128 Boon Lay Shopping Centre, Singapore 640221 Tel: 62621661 Branch: 101 Upper Cross Street, #B1-69 People's Park Centre, Singapore 058357

Website: www.grasslandsg.com

Tel: 62921166, 62931166

Tel: 65331166

DAILY DEPARTURE / 每日出发

5 DAYS 4 NIGHT BANGKOK (2 NIGHT) & HUA HIN (2 NIGHT) LAND TOUR PACKAGE

5天4夜曼谷(2晚)&华欣(2晚)陆地游配套 **VALIDITY TILL 31 OCTOBER 2019**

Can be Arrange Halal Meal or Vegetarian Meal during the tours: Surcharge Apply

Day1

Singapore 新加坡

Choice Of Hotel in Bangkok Bangkok 曼谷 自选住宿于曼谷酒店

(No Meal) (不包餐)

Upon arrival at Bangkok Airport, you will be met by our local representative and transferred to your hotel for check in - free at leisure 抵达曼谷, 由专人接机, 前往曼谷酒店 。登记入住酒店 - 自由活动

Day 2 第二天 Bangkok 曼谷

Hua Hin 华欣

Hotel in Hua Hin 住宿于华欣酒店 (Breakfast / Lunch / Dinner) (早餐/午餐/晚餐)

After breakfast, we will transfer to visit Damneon Saduak Floating Market (Include boat ride) [One of the most famous floating markets in Thailand], Maeklong Raiway market [This is a unique market that is held every day literally on the rail tracks]. After that transfer to Hua Hin continue to visit Swiss Sheep Farm [in place of the ancient dream of those who seek it. Come in contact with the atmosphere of a farm in a valley surrounded by the love that surrounds you with warmth, style European country. Farms that will take you time to dream again], Santorini Park [a romantic little greek style leisure park], Tour continue to visit Hua Hin Night Market [where you can get large variety of products]. (Remark: Train arrival scheduled is subject to change without prior notice)

早餐后,前往参观丹嫩莎朵水上市场(含游船)[最有名出镜率最高的水上市场,号称泰文化的"水上主题公园"有超过100年的历史,但现在旅游商 业化气息浓]。**美功铁路市场**[这是一个独特的市场,每天都有一列火车会从市场中穿过]。行程将继续前往**华欣**参观**瑞士绵羊牧场**[是一个远离 繁华和热闹的好地方,在这里你可以近距离触摸可爱的绵羊,体验喂绵羊吃草,喝奶和了解绵羊的生长过程],**圣托里尼主题公园**[这是一个浪漫的 小希腊风格的休闲公园]。**华欣夜市**[集各式各样的泰式小吃还有小商品]。**(火车抵达时间不确定或如有更改视当时状况而定,恕不能提前通知)**

Day 3 第三天 Hua Hin 华欣

Hotel in Hua Hin 住宿于华欣酒店 (Breakfast / Lunch / Dinner) (早餐/午餐/晚餐)

After breakfast, we will transfer to visit Hua Hin Old Train Station [Hua Hin's station is one of the oldest in Thailand]. What Huay Mngkol Temple [This Buddhist temple is home to the world's largest statue of Luang Phor Thuad, a legendary southern Thai monk revered for his enlightenment and ability to perform miracles]. The Venesia [Is the newest theme shopping and attraction village in Hua Hin - Include Ticket Entrance Fee only]. Plearnwan Old town [Thailans's first eco vintage village.it was built inlate 2009. If stay weekend (Friday - Sunday) free visit to visit CICADA Market [there are many hand-made, creative, unique, the original sale of goods, a lot of stuff all kind of creative, in Hua Hin has become a local favorite with foreigners to the market]..

早餐后,前往参观**华欣老火车站[**泰国最古老的火车站之一]。**Huay Mngkol 寺庙 [**这个佛教寺庙是家庭对Luang Phor Thuad的世界的最大的雕象, 传奇于南部的泰国修士被崇敬他的启示和能力执行奇迹]。**威尼斯购物市场**[威尼斯是华欣最新吸引力的主题购物商场 -包括入场费]。泰式复古怀 旧小村 - Plern Wan [这个主题露天商场,让你回到50年代的华欣,怀旧的建筑,每一间商店都有独特的风格]。如果周末住宿(周五 · 周日)免费参 观**週末創意市集**[在这里有很多手工,创意,独特,原装销售的商品,很多东西都有创意,在华欣已经成为了外国人对本地市场的喜爱]。

Day 4 第四天 Hua Hin 华欣

Bangkok 曼谷

Choice Of Hotel in Bangkok 自选住宿于曼谷酒店

(Breakfast / Lunch / Dinner) (早餐/午餐/晚餐)

After breakfast, we will transfer to visit Marukathayawan palace [The Palace, which is also called "The Palace of Love and Hope", is made up of three sections connected by long covered walkways]. After lunch, Proceed return back to Bangkok. Then Shopping stop at GEM factory & Honey Bee Farm, Shopping Paltinum Mall, Then evening time Enjoy shopping experience at the newest (There is an expansive open-air mall with river views and cutting-edge festival market and living museum" concept. fusing shopping, dining, culture and colonial-style architecture, it offers a pleasant experience for those is seach of style and sophistication.

早餐后,前往参观 Maruekhathaiyawan**宫殿**[宫殿,也被称为"爱和希望的宫殿",由三个部分连接的长有盖的人行道组成]。午餐后,行程将返回 曼谷,前往**购物站参观宝石工厂、蜂蜜工厂,白金购物商场**,大概傍晚过后,您可以在最新的泛亚风情 Asiatiatique **河滨夜市购物体验**[經過了精 心規畫的Asiatique,落寞的码头改造成一个漂亮的大型夜市,不但保存了码头和仓库旧有的建筑风格以及保留了历史的原貌并且添加了新颖时尚 的设计和规划,给予了这个地方一个全新的生命,再重新設計包裝,搖身一變為集合玩樂於一身的觀光夜市。

Day 5 第五天 Bangkok 曼谷

Singapore 新加坡

(Breakfast) (早餐)

After breakfast, free at leisure until transfer service to Bangkok Airport for your flight back to Singapore. 自由活动后送往至曼谷机场乘搭客机回返新加坡。













Main: 5001 Beach Road, #01-24 - 26 Golden Mile Complex, Singapore 199588

Branch: Blk 221 Boon Lay Place, #02-128 Boon Lay Shopping Centre, Singapore 640221 Tel: 62621661 Branch: 101 Upper Cross Street, #B1-69 People's Park Centre, Singapore 058357

Website: www.grasslandsg.com

Tel: 62921166, 62931166

Tel: 65331166

Bangkok & Hua Hin Land Tour Package (GV2) Valid till 31 October 2019

Package Included:

- Return Airport / Hotel / Airport Transfer (Based on Seat-In-Coach (Valid from 0800Hrs 2100Hrs)
- ☑ Two nights accommodation at your choice of hotel in Bangkok
- ☑ One night (4D3N Package) or Two night accommodation (5D4N Package) in Hua Hin or Similar (Guest Can't Choose Hotel in Hua Hin)
- All sightseeing / Meals as per itinerary

Package Excluded:

- Complusory Tipping For Tour Guide: 4D3N Package: THB 400 Per Person (Pay direct to the guide)
- Complusory Tipping For Tour Guide: 5D4N Package: THB 500 Per Person (Pay direct to the guide)

Remark:

- English /Chinese madarin Guide provided
- Foreigner passport apply on arrival visa (Passenger Must Declare Minimum Cash Of 20,000 THB)
- ❖ Visa on arrival Fee: THB \$2000 Per Pax (Subject to Change)
- All waiting time including Visa on arrival if exceed 1 hr waiting, private transfer to be charge upon customer
- NO return transfer will be provided for self extension
- Any unutilized/unused tours, services and rooms are non-refundable
- Hotel Subject To Confirmation Within3 5 Working Days
- TOUR PRICE EXCLUDES: Air Ticket, All airport taxes, fuel surcharge and all other applicable charges
- Price is subject of Hotel Peak Period surcharge. Price adjustment will be confirmed at time of booking



Update: 11 Feb 2019

Arrange Hal	al Meal or Veç	getarian Meal	\$10 Per	Person							
Tour Price Per Person (S\$)		4D3N Bangkok & Hua Hin Land Tour Package					5D4N Bangkok & Hua Hin Land Tour Package				
		Bangkok (2 Night) / Huahin (1 Night)					Bangkok (2 Night) / Huahin (2 Night)				
		Adult (11 Yrs & Above)			Child (2 - 11 Yrs Below)		Adult (11 Yrs & Above)			Child (2 - 11 Yrs Below)	
Minimum Pax / Hotel		Single	Twin	Triple	CWB (Below 11 Yrs)	CNB (Below 8 Yrs)	Single	Twin	Triple	CWB (Below 11 Yrs)	CNB (Below 8 Yrs
Select	Bangkok Hotel :	Baiyoke Boutique (3*) [Pratunam Area] // Metro Resort (4*) [Pratunam Area] // Citin Patunam (3*) [Pratunam Area] // Picnic Hotel (3*) [Pratunam Area] // P2 Boutique (3*) [Pratunam Area] // The Ecotel (4*) [Pratunam Area] Or Similar Class									
Package A	Hua Hin Hotel	Royal Pavilion (4*) [Hua Hin City Center Area] // Furama Exclusive Sundara (4*) [Cha Am Beachfront Area] // Devaree Khianghard (4*) [Hua Hin City Center Area] // Riche Huahin (3.5*) [Hua Hin City Center Area] Or Similar Class									
15 Mar 2019 - 31 Oct 2019		508	388	388	308	208	668	508	508	398	268
Select Package A	Bangkok Hotel :	Asia Bangkok (4*) [Siam Area] // Bangkok Midtown (4*) [Thanon Rama Vi Area] // Eastin Makkasan (4*) [Pratunam Area] // Furama Silom (4*) [Silom Area] // Indra Regent (4*) [Pratunam Area] // Narai Silom (4*) [Silom Area] // Twin Tower (4*) [Siam Area] // Vince Pratunam (4*) [Pratunam Area] Or Similar Class									
	Hua Hin Hotel	Royal Pavilion (4*) [Hua Hin City Center Area] // Furama Exclusive Sundara (4*) [Cha Am Beachfront Area] // Devaree Khianghard (4*) [Hua Hin City Center Area] // Riche Huahin (3.5*) [Hua Hin City Center Area] Or Similar Class									
15 Mar 2019 - 31 Oct 2019		538	398	398	318	218	698	528	528	408	278
Select Package A	Bangkok Hotel : Hua Hin Hotel	Furama Xclusive Asoke (4.5*) [Sukhumvit Area - Near Teminal 21] // Grand 5 Sukhumvit (4*) [Sukhumvit Area - Near Teminal 21] // Mercure Makasan (4*) [Ratchathewi Area - Near MRT / Airport Link) Or Similar Class Royal Pavilion (4*) [Hua Hin City Center Area] // Furama Exclusive Sundara (4*) [Cha Am Beachfront Area] // Devaree Khianghard (4*) [Hua Hin City Center Area] // Riche Huahin (3.5*) [Hua Hin City Center Area] Or Similar Class									
15 Mar 2019	- 31 Oct 2019	558	408	408	328	228	738	538	538	418	288
Select Package A	Bangkok Hotel :	Arnoma Grand (No Extra Bed) (4*) [Siam Area] // Center Point Pratunam (4*) [Pratunam Area] // Center Point Sukhumvit 10 (4*) [Sukhumvit Area] // Centara Watergate Pavillion (4*) [Pratunam Area] // Grand Sukhumvit By Accor(5*) [Sukhumvit Area] // The Berkeley Pratunam (5*) [Pratunam Area] Or Similar Class									
	Hua Hin Hotel	Mida Desea (4*) [Hua Hin Beachfront Area] // Imperial Hua Hin (4*) [Hua Hin Beachfront Area] Or Similar Class									
15 Mar 2019 - 31 Oct 2019		628	448	448	348	238	868	618	618	478	328



Main: 5001 Beach Road, #01-24 - 26 Golden Mile Complex, Singapore 199588 Tel: 62921166, 62931166

Branch: Blk 221 Boon Lay Place, #02-128 Boon Lay Shopping Centre, Singapore 640221 Tel: 62621661 Branch: 101 Upper Cross Street, #B1-69 People's Park Centre, Singapore 058357 Tel: 65331166

Website: www.grasslandsg.com